
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1800

Er ministeren enig med politidirektøren i Sydsjællands og Lolland-Falsters Politi, Lene

Frank, som i artiklen: ”Kun to betjente vogter i hårdt ramt boligområde” i Berlingske den 9.

september 2020 udtaler: »I hverdagen synes jeg ikke, at vi har en situation, hvor der er

nok politimæssige opgaver til at sende flere betjente derud. Der sker ikke mere dér end i

ethvert andet villakvarter”, og dermed i at der ikke sker mere kriminalitet, som bør alloke-

re mere politimæssig interesse til området omkring Motalavej end i ethvert andet villa-

kvarter, samt om ministeren mener, at synligt tilstedeværelse af politiet, ligeledes har en

præventiv virkning generelt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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